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TÁRGY: Tájékoztatás Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 2021. 
december 02. és december 17. napi üléseire érkezett interpellációkra adott válaszokról, 

valamint javaslat szükség szerinti döntések meghozatalára 
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Egyszerű többség 
Tisztelt Közgyűlés! 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének (a továbbiakban: Közgyűlés) 
2021. december 02. napi ülésére Murvai Árpád és Illés Tamás Képviselő Urak interpellációt 
intéztek felém. (Az interpellációk jelen előterjesztés 1-2. számú mellékletét képezik.) 
 
A Közgyűlés 2021. december 17. napi ülésére Rácz Zoltán Rókus és Gulyás Róbert Képviselő 
Urak intéztek interpellációt Szekszárd Megyei Jogú Város jegyzőjéhez, valamint irányomba. 
Rácz Zoltán Rókus Képviselő Úr a Közgyűlés ülésén interpellációit visszavonta. (Gulyás Róbert 
Képviselő Úr részemre megküldött interpellációja jelen előterjesztés 3. számú mellékletét 
képezi.) 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról szóló 29/2019. (XII.23.) önkormányzati rendeletének 42. §-a az interpelláció 
vonatkozásában az alábbi rendelkezéseket tartalmazza: 
 
„42. § (1) Interpellációnak minősül az olyan kérdés vagy véleménynyilvánítás, amelyet a 
Közgyűlés tagjai a polgármesterhez, az alpolgármesterhez, a bizottsági elnökökhöz és a 
jegyzőhöz (továbbiakban: interpelláltak) intéznek önkormányzati feladatkörükhöz tartozó 
bármely ügyben. Az interpellációt írásban az ülést megelőzően legkésőbb az ülés időpontját 
megelőző 24 órával kell benyújtani a polgármesterhez. Az interpellációt soron kívül továbbítja 
a polgármester az érintettnek. Az interpelláció az ülésen szóban legfeljebb 2 percben 
kiegészíthető. 
(2) Az interpellált a Közgyűlés ülésén szóban, vagy 15 napon belül írásban köteles választ adni.  
(3) Az interpellációra adott írásbeli választ a Közgyűlés következő ülésén napirendre kell tűzni.” 
(4) A válasz után - az írásban adott válasz esetén is - az interpelláló képviselőnek legfeljebb 3 
perces viszontválaszra van joga, majd nyilatkozik a válasz elfogadásáról. Amennyiben a 
képviselő a választ nem fogadja el, a válasz elfogadásáról a Közgyűlés vita nélkül egyszerű 
szótöbbséggel dönt.” 
 
Gulyás Róbert Képviselő Úr Jegyző Úrhoz intézett interpellációja az ülésen megválaszolásra 
került. Az interpellációkra adott írásbeli válaszok a képviselők részére emailben kiküldésre 
kerültek. 
 
Fentiekre tekintettel Tisztelettel kérem Murvai Árpád, Illés Tamás, valamint Gulyás Róbert 
Képviselő Urakat az interpellációra adott válasz elfogadásával kapcsolatos nyilatkozattételre. 
Amennyiben a válasz nem kerül elfogadásra, tisztelettel kérem a Közgyűlés tagjait a válasz 
elfogadásával kapcsolatos döntéshozatalra. 
 
Szekszárd, 2022. január 20. 
 
 
          Ács Rezső  
       polgármester  
           











Interpelláció Ács Rezső polgármester úr részére a december 17-i közgyűlésre! 

A közvilágítás problémái 

Tisztelt polgármester úr! 

A városban a közvilágítást inkább közsötétségnek lehetne definiálni! Napi probléma, hogy 

komplett utcák borulnak sötétségbe az állandó műszaki problémák miatt. Amikor működnek a 

lámpák, akkor is igen gyér fényt produkálnak, általános vélemény szerint már a kezdetektől. A 

gyalogátkelőhelyeken való közlekedés életveszélyessé vált. Saját szememmel láttam, amikor 

az újvárosi zebrán elütöttek egy fiatalembert, aki súlyosan megsérült. 

A hatályos szabványoknak megfelel-e a város közvilágítása? 

Ha nem, akkor van-e rá lehetőség szavatossági ígényt benyújtani a kivitelezőnek? 

Soron kívül van-e lehetőség a gyalogátkelőhelyeken megerősíteni a világítást? 

Gondolkodnak-e azon, hogy valamilyen forrást találjanak az egész város közvilágításának 

korszerűsítésére? 

Utólag jó választásnak tartja-e az akkori döntést a kivitelező Elios Kft kiválasztásával? 

Tudomásom szerint a városnak van karbantartási szerződése a lámpákra. Miért nem 

szorgalmazza a 24-órán belüli javítást? Hiszen így borzasztó balesetveszélynek tesszük ki a 

lakosságot. 

 

Gulyás Róbert 

önkormányzati képviselő 

 

 

 


















